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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. március 14-én 

17 órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési 

képviselők, később érkezett: Farkas Ferenc, Kecser István 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Kiss Imre hatósági irodavezető 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét, sok szeretettel köszöntök mindenkit márciusi 

munkaterv szerinti ülésünkön. Kecser István, és Farkas Ferenc jelezte, hogy késik, 

alpolgármester úrról nincs információm. 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitom.  

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba 

képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Pálinkásné 

Petik Éva és Szücsi Csaba települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendet tárgyalnánk, 

azonban kaptatok két anyagot, amelyekről beszélnünk kell, valamint szeretném, ha a testület 

állást foglalna a kistérségi társulás jövőjével kapcsolatban. Egyebekben még az NKA-s 

szoborpályázatáról szeretnék tájékoztatást adni és a testület döntését kérni az újabb 

fejlemények ismeretében.  

A rendőrőrs parancsnoka minden alkalommal kap meghívót az üléseinkre, délután jelzete, 

hogy ma nem tud eljönni, de ha van hozzá kérdésetek, azt továbbítom neki és válaszol rá.  

Van-e még valakinek kiegészítése, vagy módosító javaslata a napirendhez? 

Ha nincs, aki egyetért az elhangzottak szerint módosított napirenddel, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

Az ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Beszámoló a 2012. évben nyújtott szociális ellátásokról 



2/15 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Gyermekjóléti és szociális ellátások térítési díjainak felülvizsgálata 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Az önkormányzat 2013. évi közbeszerzési tervének elfogadása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Csicsergő óvoda fejlesztése tárgyú pályázat közbeszerzési felhívása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Sülysápi Községi Sportkör tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme TAO 

pályázathoz 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Szociális bérlakás bérlőkijelölés meghosszabbítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Piactér állapotának javítása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Tájékoztató a polgármester 2013. évi szabadságának ütemtervéről  

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ NKA pályázati felhívása műemlékek állagvédelmére 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Egyebek 

11.1. 1956-os emlékmű létesítése NKA pályázat keretében 

11.2. Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás jövője 

11.3. Kamerarendszer kiépítése a MÁV állomásokon 

 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Sajnos most nem sikerült írásos előterjesztést készíteni, de 

nagyjából leírtam, mit kell elmondanom. 

Február 25-én volt egy élő adás a Williams TV-ben, velem volt egy élő interjú, majd 

Tarnavölgyi Lacival és Norbival készült egy interjú, amit még ismételni fognak. 

Adósságátvállalással kapcsolatban kell tájékoztatást adnom: Február 28-án aláírtuk a 

megállapodást a 60 %-os adósság átvállalásról. Szerettünk volna 70 %-ot és a költségvetést is 

így készítettük, de sajnos nem kaptunk ennyit. Június végéig kell egy háromoldalú szerződést 

megkötni, a hitel egy részénél belép az állam mint adós.  

Örömteli hír: Czerván államtitkár úr itt volt március 2-ai könyvbemutatón, és bejelentette, 

hogy augusztus 20-ra már városi címmel fogunk bírni. 

Március 6-án víziközmű társulati ülés volt, ahol többek között arról is született döntés, hogy a 

küldöttek részére fog kimenni egy tájékoztatás a csatornázással kapcsolatban, valamint 

mindannyiótoknak kapnotok kellett egy ünnepélyes „alapcső-letételre” szóló meghívót, ha 

tudtok, jöjjetek el, elég nagy esemény.  

Március 6-án volt egy megbeszélés a kamerarendszerrel kapcsolatban, ezt terveztem, hogy az 

egyebekben beszélünk róla. A múltkori ülésen arról döntöttünk, hogy műszakilag nézzük át, 

lehet-e csökkenteni a paramétereket és ezzel együtt az árat is. A MÁV előírásainak 

megfelelően IP kamerákról beszélünk. A PTÜB támogatta, e-mailben kaptuk az ajánlatot, az 

ár csökkent, annak köszönhetően, hogy kevesebb a kamera, valamint, hogy egyes kamerákat 

nem új, hanem meglévő oszlopokra helyeznénk el. 2.867.078,- Ft + áfa a két állomásra, kb. 

600 ezer forinttal lett kevesebb, de az egyebekben erre még visszatérünk. Kérdésetek van-e? 
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Pálinkásné Petik Éva: Folyik a csatorna-beruházás? 

Horinka László polgármester: Igen, hetente kapok egy tájékoztatót, amiben azokat az 

utcákat közlik, ahol a munkálatok zajlanak. Több helyen én magam is láttam, hogy 

dolgoznak, lényegében folyamatosan van mozgás. Az Úri úton még csak a házi bekötéseket 

csinálták meg, mert a közútkezelő még nem adott hozzájárulást, március 15-e után tudják 

elkezdeni a munkát, amit 31-ig be is kell fejezni. A Vasút utca fel sincs tüntetve ezen a listán, 

nem tudom, hogy mi lesz. Kicsit úgy érezzük, hogy a közútkezelő akadályoz bennünket. Jövő 

héten ott lesz az ünnepségen a kivitelező is, lehet kérdésekkel bombázni. 

Pálinkásné Petik Éva: A partfal kapcsán mi a helyzet? 

Horinka László polgármester: Elkészültek a tervek, beadtuk engedélyezésre. A 

rendelkezésre álló pénzből annyit lehet megcsinálni, amire a tervek szólnak, de a támfal úgy 

lesz kialakítva, hogy a plébánia esetleges későbbi bővítésének ne legyen akadálya, és a 

templom mellett ne vegyünk el parkolóhelyet. Elmondták, hogy milyen módszerrel fogják 

megcsinálni, számunkra ennek nincs jelentősége, a lényeg, hogy jó legyen. 

Pálinkásné Petik Éva: Mikorra várható a munkakezdés?  

Horinka László polgármester: Akkor tudunk közbeszerzést indítani, ha lesz építési 

engedély. 

Horinka László polgármester: Amennyiben nincs egyéb kérdés, kérem, hogy szavazzunk a 

beszámoló elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

25/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 

képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 

szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 

előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

2./ NAPIRENDI PONT 

Beszámoló a 2012. évben nyújtott szociális ellátásokról 

 

Horinka László polgármester: ESZB tárgyalta? 

Szücsi Csaba ESZB-elnök: Igen, és elfogadásra javasoljuk. 

Horinka László polgármester: Annyi konklúziót levontam, hogy egyre több család kerül 

olyan helyzetbe, hogy valamilyen szociális ellátásra szorul. Az indokokat Erika úgy állapította 

meg, hogy a devizahitelek és az állások elvesztése miatt kerülnek nehéz helyzetbe. 

Dr. Gebauer Béláné: És még többen vannak, mint amit látunk, sokan megpróbálnak maguk 

boldogulni és nem jönnek ide segélyekért. 

Horinka László polgármester: Ez a kép, amit mi látunk, azt mutatja, hogy sajnos még 

növekedés van, és nincs rendben teljesen minden. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, 

kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

26/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatalnak a 2012. évben nyújtott szociális 

ellátásokról szóló beszámolóját elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: jegyző 

 

3./ NAPIRENDI PONT 

Gyermekjóléti és szociális ellátások térítési díjainak felülvizsgálata 

 

Horinka László polgármester: Két bizottság tárgyalta, az ESZB és a PTÜB.  

Szücsi Csaba ESZB-elnök: Igen, és támogatjuk az előterjesztést, hogy ne emeljünk térítési 

díjat. 

Horinka László polgármester: A PTÜB is egyetértett vele, így az önköltség meghatározásán 

kívül a határozat kiegészül egy olyan döntéssel, hogy a térítési díjakon a képviselő-testület 

nem kíván változtatni. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

27/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 

III. törvény és a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény alapján  

1./ a gyermekjóléti és szociális ellátások szolgáltatási 

önköltségét 2013. évre az alábbi összegekkel állapítja meg: 

 gyermekétkeztetés:  139 Ft/fő/nap, 

 szociális étkeztetés:  402 Ft/fő/nap, 

 ételkiszállítás:  102 Ft/fő/nap, 

 nappali ellátás:  740 Ft/fő/nap, 

 bölcsődei gondozás:  3.376 Ft/fő/nap. 

2./ úgy dönt, hogy a térítési díjakat 2013. évben nem kívánja 

módosítani. 

Határidő: azonnal  

Felelős: polgármester 

 

4./ NAPIRENDI PONT 

Az önkormányzat 2013. évi közbeszerzési tervének elfogadása 

 

Horinka László polgármester: Minden olyan várható beszerzés feltüntetésre került, ami 

jelenleg szóba jöhet, azok is, amelyekről még nincs támogató döntés, ilyen az óvoda pályázat 

és közvilágítás, de ezeket is szerepeltetni kell. Ennyi van most a látókörünkben. Kérdés, ötlet, 

hogy mi maradt ki? Aki elfogadja az önkormányzat 2013. évi közbeszerzési tervét, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

28/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény 33. § (1) 

bekezdése alapján  

1./ az önkormányzat 2013. évre előterjesztett közbeszerzési 

tervét elfogadja; 

2./ utasítja a polgármestert és a jegyzőt az ezzel kapcsolatos 

szükséges intézkedések megtételére.   

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2013. december 31-ig folyamatos  

Felelős: polgármester, jegyző 

 

5./ NAPIRENDI PONT 

Csicsergő óvoda fejlesztése tárgyú pályázat közbeszerzési felhívása 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB hétfőn azt állapította meg, hogy ebben olyan 

dolgokat lát, ami egy nyílt eljárásra vonatkozik, pedig egy hirdetmény nélküli eljárásban 

fogjuk kiválasztani a kivitelezőt. Ez a felhívás így nem megfelelő. A közbeszerzési szakértő 

ezt a címben korrigálta, de nem vagyunk benne biztosak, hogy az újabb változat már jó. Mit 

csináljunk? 

Tóth Krisztina jegyző: Vegyük le a napirendről. Az a baj, hogy a dokumentációt vártuk, nem 

egy felhívást, ami ezek szerint talán csak a következő testületire lesz kész.  

Horinka László polgármester: Elvileg ezt 30 nap alatt le lehet bonyolítani, de ha sokáig 

halogatjuk, akkor nem leszünk kész szeptemberre. Viszont sajnos csatlakoznom kell jegyző 

asszonyhoz, vegyük le napirendről! Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi döntés 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül leveszi 

napirendről a Csicsergő óvoda fejlesztése tárgyú pályázat 

közbeszerzési felhívását. 

 

6./ NAPIRENDI PONT 

Sülysápi Községi Sportkör tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelme 

TAO pályázathoz 

 

Horinka László polgármester: Ahhoz, hogy a Sportkör pályázni tudjon az öltözők és a pálya 

felújítására, tulajdonosi hozzájárulás szükséges. Pénzt nem kértek, csak a hozzájárulást. A 

PTÜB és az OMSB is támogatta a kérelmet. A pályázatban pályafelújításra, talajcserére, 

füvesítésre, fűnyíró-fűszellőztető kombi gépre, az utca felőli kerítések cseréjére szeretnének 

pályázni.  

Dr. Gebauer Béláné: Milyen elkötelezettségünk van ezzel kapcsolatban? 

Horinka László polgármester: Öt évre az igénybe vett támogatás mértékéig jelzálog kerül 

bejegyzésre a Magyar Állam javára. Más célra nem adhatod el, sportpályaként kell működnie.  

Dr. Gebauer Béláné: Nem is akarjuk eladni.  

 

/17:40 Szücsi Csaba elhagyta az üléstermet./ 

 

Horinka László polgármester: Először azt szerettem volna, ha a régi kocsma helyén egy új 

öltözőt kialakítunk, de az sajnos nem megy. Kérdés? 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

29/2013. (III. 14.) határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1./ hozzájárul ahhoz, hogy a Sülysápi Községi Sportkör 

(székhelye: 2241 Sülysáp, Dózsa Gy. u. 110.) Sülysáp, 

Dózsa György úti (672 és 673 hrsz.), illetve Malom utcai 

(3856 hrsz.) sportpályán a Magyar Labdarúgó Szövetség 

Sporttelephely felújítási programja keretében pályázatot 

nyújtson be és fejlesztést hajtson végre; 

2./ felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat 

benyújtásához szükséges tulajdonosi hozzájáruló 

nyilatkozatot az Önkormányzat képviseletében aláírja. 

Határidő: azonnal   

Felelős: polgármester 

 

/17:45 Szücsi Csaba visszaérkezett az ülésterembe./ 

 

7./ NAPIRENDI PONT 

Szociális bérlakás bérlőkijelölés meghosszabbítása 

 

Horinka László polgármester: Az első Széchenyi terv keretében épült bérlakásunk, ismét 

Kiss Sándornét jelölnénk ki bérlőnek. 

Pálinkásné Petik Éva: Mekkora alapterületű ez a lakás? 

Katus Norbert: Nem nagy, 1 szoba, étkező, fürdőszoba. 

Pálinkásné Petik Éva: Mennyi a bérleti díj? 

Horinka László polgármester: 600,- Ft/m
2
 körül van a havi bérleti díja, amit rendesen fizet. 

Aki egyetért azzal, hogy a következő egy évre is Kiss Sándornét jelöljük ki bérlőnek, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

30/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Ötv. 80. § (1) bekezdése alapján  

1./ az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, Állomás u. 

13/I. szám alatti szociális bérlakás vonatkozásában Kiss 

Sándornét, a lakás jelenlegi bérlőjét további egy évre, azaz 

2014. április 30-ig bérlőként kijelöli; 

2./ felkéri a jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. április 30. 

Felelős: jegyző 

 

8./ NAPIRENDI PONT 

Piactér állapotának javítása 

 

Horinka László polgármester: Két dologról van szó, az egyik a sár megszüntetése, a patak 

felőli részen elhelyeznénk egy zúzottkőborítást, valamint az illemhely problémája, ami egy fél 
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éve már volt téma, de azóta nem történt semmi. Már a tévé bevonásával fenyegettek a 

piacosok, a mocsoktól már be se lehetett menni. 

Katus Norbert: Balázzsal kimentünk, én be se mentem. Balázs bement, de ki is fordult. 

Balog Mónika: Nem takarítják? 

Horinka László polgármester: De igen, viszont egy piacnap, és annyi neki.  

Dr. Gebauer Béláné: Hajnaltól ott vannak, valahol csak el kell végezni a dolgukat.  

Szücsi Csaba: Van olyan megoldás, hogy mi magunk építjük meg a gyűjtőt, veszünk egy 

konténert, és a Faluszolga viszi a szennyvizet. 

Horinka László polgármester: Most is van alatta valami, azt is lehetne használni. Egy év 

múlva itt a csatorna, nem sok értelme van újat építeni.  

Szücsi Csaba: Mindenképpen mobil kellene, hosszú távon nem tudom ott elképzelni azt az 

épületet. 

Tóth Krisztina jegyző: Sokáig ott lesz az. 

Farkas Ferenc: Azon a véleményen lennék, hogy vegyünk egy konténert, amit később 

máshova is el tudunk helyezni.  

Pálinkásné Petik Éva: Mindkét focipálya mellett lenne helye. 

Horinka László polgármester: A tavalyi ajánlatban 650 ezer Ft+áfa volt az ára. Kecser 

István talált még mobil WC-t, használtan 50 ezer forinttól kapható, az új pedig 200 ezer 

forint. Ez vegyi WC, az üzemeltetése többe kerül.  

Szücsi Csaba: Viszont nem kell víz és áram. 

Horinka László polgármester: Valami vízfelhasználása azért van.  

 

/17:50 Kecser István megérkezett az ülésre./ 

 

Horinka László polgármester: A piacos napirendnél tartunk. Nem tudom, hogy milyen 

vegyszerrel kell töltögetni, és az mennyibe kerül, és hosszú távon nem lesz-e több. A 

konténerhez is kell áram és víz. 

Pálinkásné Petik Éva: Az a szállíthatóságnak is lehet akadálya.  

Balog Mónika: Ha tovább akarjuk vinni, akkor ott is ki kell építeni. 

Katus Norbert: Én ennek ellenére ezt támogatnám. 

Horinka László polgármester: Ha ezt a területet piacként akarjuk használni továbbra is, 

akkor kell valamilyen megoldást.  

Katus Norbert: Lehet-e még tolni az épületen, valahogy még jobban elhúzni, ebben a 

színben elég feltűnő. 

Horinka László polgármester: Van egy olyan növény, ami 3 év alatt betakarja.  

Katus Norbert: Én megvenném ezt a két fülkés megoldást, tegyük oda, ahol a másik van. 

Horinka László polgármester: 400 ezer forintba kerülne csak a felújítás anyagköltsége, 

plusz a víz és áram bekötése. A piacról kb. 8 millió forint bevételünk volt, ha belekerül 1 

millióba, akkor az meg is térül, mert szívesebben jönnek ide, ha kulturáltak a körülmények. 

Katus Norbert: Ez néhány év alatt egy megtérülő beruházás is lehet, nem kell olyan sok évet 

várni, komfortosabb lenne. 

Dr. Gebauer Béláné: A legfontosabb, hogy lehessen ott közlekedni.  

Katus Norbert: Ha semmilyen pályázati forrás nem reális, és teljesen önerőből építünk 

valamit, akkor is kalkulálható megtérüléssel lehet számolni. Az előző pályázatkor 100 millió 

körüli volt a teljes beruházás, de abban aztán minden volt. Ha kötvényből finanszírozzuk, 

akkor még fizetjük 15 évig részletekben. 

Horinka László polgármester: Ha azt számolod, hogy a 8 millió akkor is bejön, ha nem 

csinálsz semmit, viszont a jelenlegi körülmények miatt előbb-utóbb elmaradhatnak az árusok, 

és elszenvedjük a 8 millió hiányt, ami nagyon fog fájni. Lehet, hogy egy, de lehet, hogy négy 

évig lesz ott, ezt a konténert máshova is el tudjuk helyezni.  
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Pálinkásné Petik Éva: Abban igazad van, hogy később máshova tehetjük, de még továbbra 

sincs víz és villany. 

Horinka László polgármester: Most a nagy pusztaságba akarjuk lerakni, ezért kerül többe a 

víz és a villany bevezetése. Az utóbbi időben a sápi focipályán is megfordulnak női bírók, 

játékvezetők, ha meglátják, hogy milyen a WC inkább nem használják. Ott az épületből biztos 

ki lehet vezetni úgy a vizet és a villanyt, hogy ne kerüljön sokba. 

Kecser István: Vegyük meg a konténert, valahonnan el kell indulni, javítja a közhangulatot. 

 

/18:10 Farkas Ferenc megérkezett az ülésre./ 

 

Horinka László polgármester: Kétszer annyiba kerül, mintha a meglévőt kezdjük el 

felújítani, de valóban el lehet vinni, ha már itt nem kell. Abban egyetértünk, hogy a 

zúzottköves megoldást csináljuk meg. A határozat 1. pontjába ez kerül. A 2. pontban 

rögzítjük, hogy vásárolunk egy WC konténert, és mindezt a költségvetés tartalék keretének 

terhére valósítjuk meg. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

31/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 

dönt, hogy 

1./ a piactéren a sár megszüntetése érdekében 5 cm-es 

zúzottkőborítást készíttet a Faluszolga Kft. kivitelezésében, 

az illemhelyhasználat körülményeinek javítása érdekében 

pedig beszerez 1 db mobil vécé konténert, melyet a 

meglévő árnyékszék helyén helyeztet el. 

2./ A kivitelezés költségét, azaz 760.000,- Ft + áfa összeget a 

költségvetés tartalék keretének terhére biztosítja. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. május 31. 

Felelős: polgármester 

 

9./ NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a polgármester 2013. évi szabadságának ütemtervéről 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB elnöke jóváhagyta és most tájékoztatásul 

előterjesztette. Aki elfogadja a tájékoztatást, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

32/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a – 

többször módosított – 14/2009. (XII. 22.) önkormányzati 

rendelet 44. § (9) bekezdése alapján a polgármester 2013. évi 

szabadságolási ütemtervéről szóló tájékoztatást tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 

Felelős: PTÜB elnöke 
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10./ NAPIRENDI PONT 

NKA pályázati felhívása műemlékek állagvédelmére 

 

Horinka László polgármester: Van egy olyan pályázat, amiben 10 féle terület van, amire 

lehet pályázni, de minket a 8. alpontban szereplő érdekel, a veszélyeztetett műemlék épületek 

állagmegóvásának támogatása.  

Szücsi Csaba: Ezt a Sőtér-kastélyra kell fordítani. 

Pálinkásné Petik Éva: Örvend a lelkem, már nagyon ráfér a felújítás. 

Horinka László polgármester: Az igényelhető támogatás maximum 7 millió forint, 10 % az 

önerő. A kastély állapotát, nem tudom, mennyire ismeritek, Évának van rálátása, de a többiek 

is biztos tudják, hogy az ablakok rossz állapotban vannak, a tető be van szakadva helyenként. 

Legalább egy állagmegóvási beavatkozást kellene elkövetni az épületen. Nem biztos, hogy a 

teljes összegre van szükség, nem tudom, hogy mi fér bele, de nem kellene kihagyni. Nem 

biztos, hogy nyerünk, de érdemes megpróbálni. 

Kecser István: Az olajtárolónál van egy födémszakasz, amit bele kellene venni. 

Horinka László polgármester: Mi a véleményetek, benyújtsuk a pályázatot? Ha nyerünk, és 

azt mondjuk, hogy nincs rá pénzünk, még mindig visszaléphetünk. Azzal még ki kell 

egészíteni a határozatot, hogy a szükséges önrészt a költségvetésben biztosítjuk. Aki egyetért 

a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

33/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy 

1./ pályázatot nyújt be a Nemzeti Kulturális Alap 

Építőművészet és örökségvédelem kollégiumához a Sőtér-

kastély állagmegóvása tárgyában. 

2./ a pályázathoz szükséges 780.000 Ft összegű önerőt a 2013. 

évi költségvetés tartalék keretének terhére biztosítja. 

Határidő: 2013. március 25. 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

11./ NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

11.1. 1956-os emlékmű létesítése NKA pályázat keretében 

 

Horinka László polgármester: Tudom, hogy erről már volt egy döntés, de néhány dolgot 

szeretnék elmondani. Azt a döntést akkor hoztuk, amikor a 100 milliós hiányt láttuk. Itt 

látható a miniatűr, amit elkészített a művész, még a pályázat benyújtása előtt, mert kellettek 

fényképek is. Elmondása szerint több százezer forintjában van idáig a munka. Ez lenne 

ötszörös nagyításban a mű maga. Tudjátok, hogy szívügyem ez a dolog, alapvetően én 

akartam, hogy legyen, miután most megkaptuk a támogatást, titokban azon is 

elgondolkodtam, hogy ha az önrészt nem is sikerül csökkenteni, ezt hagyjuk az utókorra. A 

másik, hogy a művész úr is azt szeretné, hogy megvalósuljon, és hajlandó a munkadíját 

csökkenteni. Farkas Ferivel összefutottam, amikor itt volt a művész úr, és Feri nagyvonalúan 

azt mondta, hogy a tiszteletdíját erre felajánlja. Ez máris csökkenti az önrészt. Az 
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alpolgármester úr is hasonlóan nyilatkozott, bár ő az óvodának is szeretne adni. Arra is 

gondoltam, hogy a településen egy gyűjtést is szervezhetnénk, és az adományozó neve 

felkerülne az emlékműre, mint támogató. 

Farkas Ferenc: Szóró Erika is azt mondta, hogy ő is szívesen támogatná. 

Horinka László polgármester: Nagy Feri is felajánlott 200 ezer forintot. Én magam is 

beszállok személyesen. A most ismert felajánlásokkal az önrészünk annyi, amennyit a 

pályázat benyújtásakor ismertünk, és szerintem ez még tovább fog csökkenni. Örülnék, ha a 

januári döntésünket felülbírálnánk, arra való tekintettel is, hogy augusztusban városavatót 

tartunk, akkor fel lehetne avatni. 

Szücsi Csaba: A szőlősi állomásnál is van egy szobor, ami nincs a méltó helyén. 

Katus Norbert: Azt hiszem, hogy az Szent Erzsébet szobor. 

Horinka László polgármester: Ezt meg lehet vizsgálni. 

Katus Norbert: Nyilván találunk szőlősön egy megfelelő helyet a számára. 

Horinka László polgármester: Az elővezetett témához van-e hozzászólás? 

Kecser István: Ha arra várunk, hogy mikor lesz felesleges pénzünk, akkor soha nem lesz 

szobor. Néhányan a településen azt mondják, hogy minek, de sokan fognak örülni is. 

Katus Norbert: Látjuk a felajánlásokat, és már azt sem mondhatják, hogy szórjuk a község 

pénzét. 

Farkas Ferenc: A tiszteletdíjunk bruttó vagy nettó összegével támogatjuk? 

Horinka László polgármester: Ha egy költségvetési sorrá alakul a döntés, akkor az 

összegeket át lehet csoportosítani, járulékostól kb. 610 ezer forint az éves tiszteletdíj. 

Azért kellene róla szavazni, mert kijött a támogatási szerződés, és a jövő héten letelik a 30 

nap, ameddig vissza kell küldeni, mert ha nem tesszük meg, akkor lemaradtunk.  

Pálinkásné Petik Éva: A művész csak ezt az egy szobrot készítette? 

Horinka László polgármester: Igen, elmondtam, hogy mi az elképzelés. A Sőtérek voltak 

azok a településen, akik sápon rendelkeztek birtokkal, de a sülyi településrészt is támogatták, 

ezért arról beszélgettünk, hogy ennek a családnak érdemes volna egy emlékművet állítani.  

Katus Norbert: Abból jött az egész gondolat, hogy valami lokálpatriotizmust erősítő dolgot 

hozzunk létre. 

Horinka László polgármester: Politikamentes kellett, hogy legyen a dolog, ezért rá is 

kérdeztünk, hogy egy 56-os emlékművet mennyire tudnak támogatni? Azt mondták, hogy 

tudják, ezért marad ez. Azt kérem, hogy azt a januári határozatot vonjuk vissza, és hozzunk 

egy olyan határozatot, hogy a megemelkedett önrészt vállaljuk. 

Alul még lesz egy fekete gyűrű, a talapzat gránit, az oszlop süttői mészkő. 

Szücsi Csaba: Jó magasra tegyük! 

Horinka László polgármester: 3 méter magas lesz, megvilágítva, központi helyen, remélem, 

nem rongálják meg. 

Pálinkásné Petik Éva: Összhangban lesz a parkkal? 

Horinka László polgármester: Minden eddigi kezdeményezésünk után megkaptuk már, 

hogy inkább az utakra költenénk a pénzt. Most is lesznek ilyen hangok. Utakat már évek óta 

azért nem építünk, mert jön a csatorna, ha elkészült, akkor arra kell majd koncentrálnunk, 

remélem, lesznek pályázatok. Javaslom, hogy a 11/2013. (I. 17.) ÖKT határozatot vonjuk 

vissza. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

34/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy a 11/2013. (I.17.) ÖKT határozatát 

visszavonja. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

Horinka László polgármester: A novemberi határozatot javaslom kiegészíteni azzal, hogy a 

megemelkedett önrészt vállalja az önkormányzat, és az önrész biztosítása érdekében, 

adományozási felhívást tesz közzé. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 2 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

35/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

NKA Vizuális Kollégiumához benyújtott pályázatával 

támogatást nyert egy 1956-os forradalom és szabadságharc 

emlékére készített alkotás elkészítésére, aminek megvalósítása 

érdekében úgy határoz, hogy  

1./ adományozási felhívást tesz közzé a település lakossága és 

szervezeti körében, 

2./ az adományokon felül még szükséges önerőt az 

önkormányzat 2013. évi költségvetésében biztosítja, 

3./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére.   

Határidő: 2013. április 30. 

Felelős: polgármester 

 

11.2. A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás jövője 

 

Horinka László polgármester: A mi településünk vonatkozásában az orvosi ügyelet 

biztosítása, a házi segítségnyújtást és a jelzőrendszeres házi segítségnyújtás történik a társulás 

bevonásával. Ezen kívül még a belső ellenőrzést is a társulás látta el, amire eddig volt 

normatíva, de az idén már nincs. Van még a nappali ellátás, ami minket nem, csak Nagykátát 

érinti, a szociális étkeztetéssel együtt. Az új önkormányzati törvény szerint a társulások 

működését felül kell vizsgálni és június 30-ig döntést kell hozni, hogy továbbra is akarjuk-e 

működtetni. A korábbi időszakban jelentős anyagi dotációt biztosított a költségvetés a 

munkaszervezet fenntartására, és az ellátott feladatok után kaptunk normatívát is. Sok 

kistérségi társulás jött létre, de az új kormány nem ezt az utat támogatja, ezért megvonta a 

munkaszervezet támogatását, viszont vannak még más normatívák is, amelyekkel támogatják 

a feladatok ellátását. A jövőben munkaszervezet nélkül kellene megoldani a kistérségi 

feladatokat, ez a gesztor településre nagy terhet róna, ezért lehet, hogy érdemesebb volna 

kisebb társulásokat létrehozni, úgy mint a CSASE esetében, munkaszervezet nélkül. Az 

adminisztrációs feladatok a gesztor önkormányzatra hárulnának.  

Jövő pénteken lesz egy társulási ülés, az előterjesztésből látszik, hogy továbbra is számolnak a 

munkaszervezettel, ezért jelentős összegeket kellene befizetnünk, főleg mert a feladatellátásra 

kapott normatíva sem elég. Jól látszik, hogy mennyibe kerülnek a feladatok, ha magunk és 

mennyibe, ha társulásban csináljuk. Nekünk 2,5 fő gondozónk van 10 fő ellátottra. 

Kecser István: Vidéki viszonylatban 7-8 fő gondozott van egy gondozóra. Lehet, hogy 

szabadsággal, helyettesítéssel kell ennyinek lenni. 

Horinka László polgármester: Jegyző asszony volt tegnap egy jegyzői megbeszélésen ezzel 

kapcsolatban, ő talán többet tud erről. 

Tóth Krisztina jegyző: 2010-ig 6 főre kellett egy gondozó, de azóta 9 főre kell csak egy, 

csak sajnos senki nem hajtotta végre a szükséges létszám-racionalizálást. 
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Szücsi Csaba: Az 1/2000. SZCSM rendelet írja elő, de azt át fogják írni, és szabad kezet 

adnak a munkaerő tekintetében az intézményeknek. Folyik még a szakmai egyeztetés. 

Horinka László polgármester: A jelzőrendszeresben 16 fő gondozottunk van. Véleményünk 

szerint az ügyeleti ellátást lehet kezelni akár van társulás akár nincs. Szerződést lehet 

módosítani, a 18 önkormányzat lesz a szerződő.  

A polgármesterek fognak dönteni, hogy mi legyen a társulás sorsa. Itt is lesz kedden egy 

megbeszélés Kóka, Úri, Szentmártonkáta és Tóalmás polgármestereit és jegyzőit hívtuk meg, 

át kell gondolni, hogy kisebb társulás keretében csináljuk a kötelező feladatokat. Juhász Ildikó 

és Kovács Magdolna szavait idézem, szerintük jól megértjük egymást, de ha valamelyikünket 

leváltják a következő választásokon, mi lesz? Azt fogjuk megbeszélni, hogy akarunk-e benne 

maradni a nagyban, vagy inkább kicsiben csináljuk. Társulásban mindig olcsóbb, jobban 

tudsz a munkaerővel gazdálkodni, ezért érdemes összefogni, de talán kisebb társulással 

jobban járunk. Eddig Nagykáta nem kért az irodahasználatáért bérleti díjat sem, de 2013-tól 

már kér. Nekem jövő pénteken egy testületi határozattal kell mennem a társulási tanács 

ülésére, amelyben benne van, hogy milyen álláspontot képviselünk.  

Katus Norbert: Kisebb társulás legyen, közelebb van az irányítás. 

Dr. Gebauer Béláné: Az eddigi létszám csinálja a feladatokat, csak az utasítás jön 

máshonnan. 

Horinka László polgármester: Ha nincs munkaszervezet, akkor már olcsóbb, mint a 

jelenlegi. Furcsa nekem, hogy március közepén jön egy értesítés, hogy X összeget kell 

befizetni, amikor már van egy kész költségvetésünk, amit felborít. 

Dr. Gebauer Béláné: Az nem működik, hogy mi legyünk egy kistérség központja? 

Horinka László polgármester: A CSASE-ra épülne rá, Melinda nem is nagyon tiltakozik 

ellene. Kilenc település van benne, de nem biztos, hogy mind akarja velünk együtt csinálni a 

házi segítségnyújtást is. Ezt képviseljem? 

Pálinkásné Petik Éva: Ha a keddi megbeszélésen is ez a vélemény alakul ki, akkor igen.  

Katus Norbert: Nagykáta örülni fog nektek. 

Horinka László polgármester: Biztos nem, de minden szempontból előnyösebb a 

településeknek, ha kisebb társulásokkal csináljuk. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a 

Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartását a jövőben ne támogassuk, de a 

kötelező feladatokat továbbra is társulás keretében oldjuk meg, több (három) kisebb társulás 

létrehozásával, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

36/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1./ a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartását a 

jövőben csak abban az esetben támogatja, ha az nem jár az 

önkormányzat számára kiadással, 

2./ a Többcélú társulás által eddigiekben ellátott kötelező 

önkormányzati feladatokat továbbra is társulás keretében 

javasolja megoldani, akár több kisebb társulás 

létrehozásával, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal;  

Felelős: polgármester 

 

/18:50 Szücsi Csaba elhagyta az üléstermet./ 
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11.3. Kamerarendszer kiépítése a MÁV állomásokon 

 

Horinka László polgármester: Március 6-án Palásty István közreműködésével volt egy 

megbeszélés a témával kapcsolatban. Csökkentek a kamerák és a költség is. 2 db kamera 

kerül az aluljáróba, 1 db a váróba, a többi kültéren kerül elhelyezésre. A vécé az egyik 

rongálásnak legjobban kitett hely, ezért annak előterében is helyeznénk el egy kamerát.  

Dr. Gebauer Béláné: Az aluljáróban elhelyezett kamera a feljárati részeket is figyeli? 

Horinka László polgármester: Nem tudom, mennyire lehet kinyitni a látószögét, de el 

tudom képzelni, hogy lehetséges. 

Katus Norbert: Ha az aluljáróban csak két kamera van, azt nagyon könnyen ki lehet játszani. 

Valaki nagy kapucniban lemegy, összefirkálja a falat, akkor mit ér a két kamera? 

Balog Mónika: Ennyi erővel minek a kamera? 

Horinka László polgármester: Bízom benne, hogy visszatartó erejű lesz. 

Balog Mónika: Gyömrőn van kamera? 

Horinka László polgármester: Igen van, már régen.  

Balog Mónika: A forgalmista nem követheti a kamerán az eseményeket? 

Horinka László polgármester: Jogilag nem tudom, hogy lehet-e, de nem hiszem, hogy lenne 

rá ideje. Meghatározott jogosultsággal lehet csak folyamatosan figyelni. Ha ide központilag 

be is hozzuk a képeket, attól még nem nézhetjük meg, jogosultsághoz van kötve.  

Balog Mónika: A MÁV mit szól hozzá? 

Horinka László polgármester: A MÁV még nem látta, de megadta a paramétereket, hogy 

mit kér, ezek figyelembe vételével kértük az ajánlatot. Azt kell eldönteni, hogy a 2,8 millió 

Ft+áfa nekünk jó-e, mert annak idején ez volt a feltételünk az üzemeltetéshez, hogy legyen 

bekamerázva az állomás épület és környéke. 

Pálinkásné Petik Éva: Ők türelmesek? 

Horinka László polgármester: Azért nem sürgetnek, mert még mindig nincs 

használatbavételi engedélyük. Még a kivitelező sem kapott pénzt, mert benne volt a 

felhívásban, hogy addig nem lesz kifizetve, amíg nincs használatbavételi engedély. Bent 

nagyon igényes, szép burkolatokkal, padlófűtéssel készült el az épület. 

Dr. Gebauer Béláné: Közben pedig az utasok kint megfagynak. 

Horinka László polgármester: Nem engedheti be őket, amíg nincs használatbavételi 

engedély.  

Kecser István: Ha átvesszük, akkor kell valamit csinálni. Ez jobb ajánlat, mint az előző volt. 

Pálinkásné Petik Éva: Az üzemeltetési szerződés mekkora összeget tartalmaz? 

Horinka László polgármester: Nem üzemeltetési szerződés, hanem önként vállalt feladatok 

támogatására kötünk szerződést, éves szinten 6 millió forint támogatás ad. Hogy ésszerűen 

lehessen ebből üzemeltetni, kellenek a kamerák, hogy ne kelljen hetente festeni. Meg akarjuk 

csinálni? 

Pálinkásné Petik Éva: Ha üzemeltetni akarunk, akkor kell. 

Balog Mónika: A trafikban a dohányáru árusítását kellene megoldani.  

Horinka László polgármester: Az a pályázat már lejárt, arra már nincs esélyünk.  

Balog Mónika: Nem arról volt szó, hogy a büfét is megkapjuk. 

Horinka László polgármester: A MÁV-val folytatott beszélgetésben az is felmerült, hogy 

ha önkormányzati célokra kell, akkor nagyon kedvező áron bérelhetjük. Nagyon sajnálom, 

hogy az ÖKOVÍZ-nek nem tudtunk helyiséget biztosítani. Szóba került az emeleti lakás is, 

arra is tudnak kedvezményes feltételeket biztosítani. 

Balog Mónika: Egy évig üzemeltetjük, látjuk, hogy mennyi a kár és utána építünk ki 

kamerarendszert. 

Pálinkásné Petik Éva: Ha csak egy évig üzemeltetünk, akkor ennyi idő alatt nem térül meg. 



14/15 

Horinka László polgármester: Két különböző dologról beszéltek. Mónika azt javasolta, 

hogy most kamera nélkül üzemeltessünk egy évig, és ha egy év alatt indokolt, akkor 

kamerázunk. Te pedig azt mondod, hogy mi lesz a kamerákkal, ha csak egy évig 

üzemeltettünk. Átveszi a MÁV és bérleti díjat fizet ért, ezért kell olyan paraméterekkel 

kiépíteni, amit a MÁV is elfogad.  

 

/19:10 Szücsi Csaba visszaérkezett az ülésre./ 

 

Balog Mónika: Az üzemeltetésbe az aluljáró rész is beletartozik? 

Horinka László polgármester: Tegyük el ezt későbbre, vagy tudunk dönteni? 

Kecser István: Még egyeztetnék a MÁV-val, adjon több pénzt. 

Horinka László polgármester: A többi településen is úgy volt, hogy ha átadott az 

önkormányzatnak kedvezményesen valamilyen helyiséget, csökkentette a támogatás összegét.  

Pálinkásné Petik Éva: Mennyi az üzemeltetés várható költsége? 

Horinka László polgármester: Ezt egyszer már számoltam, de most nem emlékszem az 

összegekre.  

Balog Mónika: A takarítás nálunk van, lehetne egységesíteni a beszerzést. 

Katus Norbert: Ez most folyamatban van, amit lehet helyi kereskedőktől vásárolunk. 

Balog Mónika: A húgomat megkérdeztem, 100 szobás szállodában dolgozik, 1 havi 

tisztítószerük 60 ezer forint.  

Katus Norbert: 1,9 millió Ft+áfa volt a három iskolára az éves tisztítószer költség. Most már 

itt az éves tisztítószer mennyiség 280 ezer forint volt, a papíráru valamennyibe még bele fog 

kerülni, de az 500 ezer forint körüli összeget fogjuk tartani. Ebbe ne is menjünk bele, hogy 

miért volt annyi. Ha egy ember utazik, a két állomást kerttel együtt rendben tudja tartani.  

Horinka László polgármester: A vonal polgármestereivel erről is beszéltünk, hogy ne 

vegyünk fel minden településen két embert, hanem legyen összesen három, és utazzanak. 

Katus Norbert: A két állomásra egy ember elég és még mindig át lehet gondolni, hogy mit 

bízunk rá. 

Horinka László polgármester: Még mindig jobb az utazó megoldás, két ember és két 

műszakban. A kamerától elkanyarodtunk. Az eredeti meggondolást teszem fel szavazásra. Aki 

támogatja, hogy a csökkentett műszaki tartalommal bíró kamerarendszert kiépítsük, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 3 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

37/2013. (III. 14.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy dönt, hogy 

1./ a sülysápi és szőlősnyaralói MÁV állomáson IP 

kamerarendszert építtet ki a Solidus Bt. ajánlata alapján; 

2./ a kivitelezés költségét, azaz 2,8 millió Ft+áfa összeget a 

költségvetés tartalék keretének terhére biztosítja. 

3./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

Határidő: 2013. június 30. 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Akkor lesz kamera. Én most belevágtam volna kamera 

nélkül. 

Kecser István: Egy év alatt nem lesz annyi kárunk, hogy megbánjunk.  
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Balog Mónika: Láttuk volna, hogy van-e értelme. 

Katus Norbert: Ahol van, ott visszatartó erőt jelent. 

Pálinkásné Petik Éva: Biztonság annak, aki ott jár, visszatartó erő a rossz szándékúaknak. A 

teljesen elvetemülteket nem tartja vissza az biztos.  

Horinka László polgármester: Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása, bármilyen 

témában közlendője, amit megosztana a testület többi tagjával? Amennyiben nincs, 

mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést bezárom. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 
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